
Nijmegen, 17 mei 2021

Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders ex artikel 39 van het
Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad.

Geacht college,

Eindelijk is het dan zover: het Europees Kampioenschap voetbal komt eraan. Van 11 juni
tot 11 juli 2021 worden de wedstrijden gespeeld door heel Europa, ook in Amsterdam.
Het Nederlands Elftal komt gelukkig ook weer in actie. In ieder geval op 13, 17 en 21 juni,
hopelijk nog wat vaker. We weten uit het verleden dat kijkcijferrecords verbroken
worden en mensen elkaar opzoeken om deze wedstrijden te kijken, zeker als Oranje het
goed doet en verder komt in het toernooi. Gezien de huidige pandemie zitten daar heel
wat haken en ogen aan, en potentiële risico’s. Daarom stelt D66 Nijmegen de volgende
vragen:

1 Is het college van mening dat het beter is om in een gecontroleerde omgeving
de ontmoeting te faciliteren in plaats van in het ongewisse te zijn wat er achter
de voordeur gebeurt?

2 Bent u bereid om (grotere) groepen supporters gezamenlijk voetbalwedstrijden
van het Nederlands elftal te laten kijken, met inachtneming van de
coronamaatregelen?

3 Indien het antwoord op vraag 2 “nee” is, waarom niet? Indien het antwoord op
vraag 2 “ja” is, hoe ziet u dat voor zich, hoe wilt u dit organiseren, heeft u al
bepaalde locaties op het oog?

4 Is het college van plan om de horeca ruimte te geven om op een coronaproof
wijze het kijken naar de wedstrijden van het EK te organiseren?

Met vriendelijke groet,

Toon van Gent, raadslid
Mitchell van der Donk, fractievolger
D66 Nijmegen


